

7 June 2013

TRANSTAR

Independent. Innovative. In touch.

TRANSTAR INTERNATIONAL FREIGHT **Media Release**

Transtar finalists in Business Excellence Award

ACBA:2013 AUSTRALIA-CHINA BUSINESS AWARDS

Transtar International Freight have been recognised as a finalist at the ACBA:2013 Australia China Business Awards. Nominated with a list of admirable small and medium enterprises', the award recognises Australian companies that have performed with excellence and demonstrated leadership and commitment in Greater China.

Mitchell's Equipment (Heibei) Co. was crowned winners in this category, which took place at the Gala Awards night on 6 June, at the Grand Hyatt in Beijing, China.

Transtar Director and Asia CEO, Annie Meyer said, "this recognition reflects the professionalism of our teams across our network and reinforces Transtar's rapidly growing brand and business presence in the Asia region".

Transtar has continued to strategically grow throughout Asia, and now has nine offices in Asia, with seven of those across Greater China.

"Our broad geographical footprint, local knowledge and ability to tailor totally integrated supply chain networks for our customers, have the company well placed for further growth and success in the future."

恭喜全事兴入围 2013 年度澳中企业商业奖决赛提名

全事兴国际货运入围2013年度澳中企业商业奖的决赛提名。此次在提名名单上的公司都是被业界公认为澳洲企业在中国区域成功发展，并能够起到表率作用的中小型企业。

六月六日颁奖典礼在中国北京君悦大酒店举行，最终米切尔设备(河北)有限公司荣获该奖项的获得者。

全事兴董事兼亚洲执行官安妮.迈耶在此次典礼上说道：“此次提名反映了我们全事兴在亚洲地区的区域网络建设还有业务快速增长与我们的专业团队息息相关”。

全事兴国际货运在亚洲的规模逐渐壮大，我们已在亚洲设立了9个办事处，其中7个办事处设立在中国。

利用我们广泛的地理位置和运用当地的知识、能为客户提供了集成一体更完美的供应链网络，有致于全事兴未来的进一步发展和成功。

Media Enquiries – contact:

Kate Healy-Smith

+852 6693 4330

kate.healy-smith@hkg.transtar.net



Transtar International Freight Limited

Hong Kong Asia H/O

T +852 3104 0510
F +852 3104 0910

E info@hkg.transtar.net

www.transtar.net

Shanghai

T +86 21 6341 0201
E info@sha.transtar.net

Melbourne Group H/O

T +61 3 8558 8338
E info@mel.transtar.net

Shenzhen

T +86 755 2396 0188
E info@szx.transtar.net

Sydney

T +61 2 8738 1000
E info@syd.transtar.net

Ningbo

T +86 574 2788 6900
E info@ngb.transtar.net

Brisbane

T +61 7 3257 0072
E info@bne.transtar.net

Qingdao

T +86 532 8091 0596
E info@tao.transtar.net

Auckland

T +64 9 256 2470
E info@akl.transtar.net

Xingang

T +86 22 2318 5025
E info@xgg.transtar.net

Singapore

T +65 6850 7631
E info@sin.transtar.net

Wuhan

T +86 27 6566 4010
E info@wuh.transtar.net

Bangkok

T +662 689 6226
E info@bkk.transtar.net

www.transtar.net